
 

Zápis z 24. jednání ZO Bory 4.9.2024 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová 
Petra, Viliš Petr, Vala Marian, Dostál Jan, Ing. Zmeškal Pavel, Vávra Aleš, Mgr. Zikmund 
Pavel, Březka Josef, Večeřa Luděk 
 
Omluveni: Mgr. Jahodová E., Filipová J. 
Neomluven: Kotačka L. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
  
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/24 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Mgr. Zikmund Pavel, Březka Josef 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/24 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Mgr. Zikmunda Pavla a Březku Josefa. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Fond malých projektů-podzimní výzva 
6. Prodej, koupě pozemků 
7. Pořízení traktoru 
8. Chodníky 
9. Žádosti 
10. Různé 
11. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/24 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 



 

4. Usnesení z jednání RO 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 22.7.2024, 13.8.2024, 28.8.2024. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/24 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 22.7.2024, 13.8.2024   
                                    a 28.8.2024. 
 
5. Fond malých projektů-podzimní výzva 

Starostka: schvalujeme výši dotace a smlouvy. Sešlo se šest žádostí v celkové výši 27.000, 
- Kč: 
 
a) Kaštanová Veronika-Svatomartinský průvod, částka 6.000, - Kč  

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 6.000, - Kč pro Veroniku 
                                     Kaštanovou na akci Svatomartinský průvod. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5aa/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 8/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 

b) Křížová Blanka-Podzimní zájezd Klubu dobré pohody, Obecní knihovna, částka 4.000, 
- Kč. 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 4.000, - Kč pro Blanku 

  Křížovou na akci Podzimní zájezd Klubu dobré pohody, Obecní  
  knihovna. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5bb/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 9/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

 
 
 
 
 

 



 

c) TJ Družstevník Bory-Fifa turnaj, částka 3.000, - Kč  
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5c/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 3.000, - Kč pro TJ 

  Družstevník na akci Fifa turnaj. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5cc/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 10/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 

d) TJ Družstevník Bory-Mikulášský fotbalový turnaj, částka 4.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5d/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 4.000, - Kč pro TJ  

   Družstevník Bory na akci Mikulášský fotbalový turnaj. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5dd/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 11/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 

e) Sdružení pro Cyrilov, z.s.-Den brambor a den zdraví, částka 5.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5e/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro Sdružení 

  pro Cyrilov, na akci Den brambor a den zdraví. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5ee/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 12/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

 
f) TJ Družstevník Bory-Předsilvestrovský turnaj ve stolním tenise, částka 5.000, - Kč. 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5f/24 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro TJ  

  Družstevník Bory na akci Předsilvestrovský turnaj ve stolním tenise. 



 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5ff/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 13/2024 o poskytnutí dotace  
                                       dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                       rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 
g) xxx opomněla podat žádost do FMP, ale chtěla by příspěvek na turnaj ve florbale. Do 

fondu už toto nelze zařadit, navrhuji jí dát dar ve výši 3.000, - Kč. Odhlasujeme na 
příštím ZO až bude podána písemná žádost. 

 
 
6. Prodej, koupě pozemků 

Starostka: máme několik žádostí: 
 
a) Žadatel xxx, koupě části p. č. 1105/14 o výměře cca 76 m2, předzahrádka, k. ú DB. 

Záměr byl zveřejněn, nebyly žádné připomínky. Jestli nemáte Vy nic, tak ho vyzveme, 
aby nechal na vlastní náklady zpracovat GP. 

Vávra A.: a tam není možná nějaká směna za jiný pozemek? 
Starostka: nemají žádný pozemek ke směně. Souhlasíte tedy s prodejem? 

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/24 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 1105/14 o výměře cca 76 m2, druh 
                                      pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní Bory. 
 

b) Žadatel xxx, koupě části p. č. 356/1 o výměře cca 86 m2, předzahrádka, k. ú DB. Záměr 
byl zveřejněn, nebyly žádné připomínky. Jestli nemáte Vy nic, tak ho také vyzveme, 
aby také nechal na vlastní náklady zpracovat GP. 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/24 ZO: ZO schválilo prodej části p. č. 356/1 o výměře cca 86 m2, druh pozemku 
                                     ostatní plocha, k. ú Dolní Bory. 
 

c) Žadatelka xxx, koupě dílů „b+d“ dle GP č. 374-100/2020 o celkové výměře 28 m2, druh 
pozemku ostatní plocha, k. ú DB Záměr byl zveřejněn 26.6.-12.7.2024, připomínky 
nebyly, GP už je hotov.  

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6c/24 ZO: ZO schválilo prodej dílů „b+d“ dle GP č. 374/100-2020 o celkové 
                                      výměře 28 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní Bory. 
 
 
 
 
 



 

d) Podle stejného GP bude obec kupovat díl „f“ o výměře 28 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, k. ú DB. 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6d/24 ZO: ZO schválilo koupi dílu „f“ dle GP č. 374-100/2020 o výměře 28 m2,  
                                     druh pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní Bory. 
 

e) xxx návrh na koupi části p. č. 1106/5 o výměře cca 110 m2, a obci nabízí část p. č. 
1106/10 o výměře 51 m2, obojí druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB. Jedná se o 
zveřejnění záměru. Rozdíl v metrech doplatí. 

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6e/24 ZO: ZO schválilo zveřejnění záměru o prodeji částí p. č. 1106/5 o výměře 
                                     cca 4 m2, 5,7 m2 a 100,3 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní 
                    Bory. 
 

f) Žadatel xxx chce koupit p. č. 1106/11 dle GP č. 427-106/2024 o výměře 74 m2, druh 
pozemku ostatní plocha, k. ú DB a nabízí za to p. č. 332/2 o výměře 343 m2 a p. č. 11/2 
o výměře 91 m2, oba druh pozemku trvalý travní porost, k. ú DB. Jedná se o zveřejnění 
záměru.  

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6f/24 ZO: ZO schválilo zveřejnění záměru o prodeji p. č. 1106/11 o výměře 74 m2,  
                                     druh pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní Bory. 
 

g) Stavební pozemky pod OÚ 
Každým dnem má být hotový GP pro rozdělní parcely na jednotlivé stavební pozemky. Portál 
stavebníka nefunguje tak jak by měl, bude asi problém vyřídit souhlas s dělením pozemků. 
Musíme promyslet, jak prodávat? K prodeji bude 9 parcel, stačí, když prodáme tři pozemky, to 
by nám mělo pokrýt zasiťování všech parcel. 
Ozvali se mi další zájemci. Přijde mi škoda prodat vše naráz. Mohli bychom prodávat na tři 
etapy. 
Březka J.: neprodával bych všechny, nějaké bych nechal pro místní. Teď sice místní zájemci 
nejsou, ale jak bude mládež dorůstat, tak bude poptávka. 
Starostka: jeden místní zájemce je, ale cena je pro něj vysoká, u něj jsem zvažovala variantu 
výměny za jiný pozemek.  
 
 
7. Pořízení traktoru 

Starostka: letos bude znovu vypisována dotace. Šance jsou dobré. Můžeme dostat dotaci 
750tis Kč. Řešili jsme už loni, letos nám firma PL doporučila jako lepší variantu za skoro 
stejné peníze traktor značky KIOTI. Měli jsme ho zde i na ukázku. Někteří z Vás v něm 
jeli, zkoušeli ho i chlapi ve družstvu. Chlapům se líbil. Má snadné ovládání pomocí 
joisticku, dobrý rejd, lepší výhled a prostornou kabinou. PL ho doporučují hlavně pro obce 



 

pro lepší rozhled při zimní údržbě nebo snadné obsluze při manipulaci s kontejnery. Ostatní 
info i výčet porovnání jste dostali přílohou. 
Dvořák J.: byl jsem dnes ve Světlý nad Sázavou zkusit ještě traktor Deutz, o kterém jste 
uvažovali vloni. Je z něho horší viditelnost, nemá plazivou rychlost, má jen zajíce a želvu. U 
Kioty je to mnohem lepší, na kompostárně je potřeba hodně malá rychlost. Chlapům v družstvu 
se také líbil. Když se pořídí, budeme samostatní na vývoz kontejnerů, v zimě určitě pro lepší 
údržbu. Taky může nynější traktor kleknout, už má něco za sebou, tak tento by ho mohl 
nahradit. 
Luděk V.: také jsem v něm jel. Ze začátku jsem pro Kiota nebyl, ale po projížďce, jsem změnil 
názor. Pro obecní účely bude určitě dostačující. 
Starostka: souhlasíte tedy s podáním žádosti o dotaci na traktor na Kioti? Na část můžeme 
dostat dotaci a zbytek budeme splácet jako leasing, nemělo by nás to moc zatížit, už jsme to 
s Janou propočítávaly. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se:  
Usnesení č. 7/24 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci na pořízení traktoru. 
 
 
8. Chodníky 

a) Na Hraničkách – máme možnost spolufinancovat výstavbu nových chodníků za 
Oranžovou stuhu (800tis) – mohli bychom na toto použít tyto peníze, protože jiné dotace zatím 
nejsou v dohlednu. Myslím, že je skvělá doba pro vypsání výběrového řízení. Nechtěla bych s 
tím otálet. Předpokládaná projektovaná cena je 7,2 mil Kč vč DPH. V ideálním případě bychom 
se mohli pohybovat kolem poloviny. Nechám připravit od pí Tužinské podklady pro výběrové 
řízení. 
 

b) SFDI (Státní fond dopravní infrastruktury) po nás požaduje doplnit na již 
zkolaudovaných chodnících lemování kolem všech reliéfních dlažeb (červená dlažba s výstupy) 
ještě dalším třetím druhem dlažby, který bude úplně hladký, v min. šíři 25 cm. Odkazují se na 
to, že v technických zprávách je uveden soulad s nařízením vlády, které toto uvádí. Je to teď 
taková situace, se kterou se potýká většina obcí, která kolaudovala v min. roce. Vše je 
provedeno podle projektu, vyhovující předpisům, udělen kolaudační souhlas, ale na fondu si 
našli jakousi skulinu, jak dostat z obcí peníze zpět. Někteří úředníci se tímto ani netají. U nás 
je takto označených vjezdů alespoň 40. Jejich referent radil, vyspárovat mezery mezi kostkami 
tmelem. Bylo by to ale jen pro fotku, protože i v Praze jim je jasné, že toto opatření první zimu 
nepřežije. Chlapi na radě byli ale názoru, že než pracně čistit každou spáru kolem červené, 
brokované dlažby v šíři 25 cm a pak je spárovat nebo dokonce překládat, že to nemá cenu a 
patří jim požadovanou část peněz vrátit. Z jejich strany se jedná o „symbolickou“ vratku 5 % 
z dotace, což je to asi 225 tis. Je teď na nás, jak se k tomu postavíme.  
Vala M.: spárování, by bylo jen na fotky, tak by to šlo, ale tam je udržitelnost aspoň 5 let. To 
by se muselo dělat opakovaně. 
Dostál J.: a můžou si toto dovolit? Co kdyby se obce spojily a zažalovaly by stát. Můžeme 
požádat o odložení? Nemohou to třeba příští rok změnit? 



 

Starostka: jak vidíš, mohou si to dovolit. Takto „postižených“ je více obcí, nevím, že by někdo 
uvažoval o žalobě. 
Březka J.:  evropský peníze, tam se vždycky něco vracelo, ty dotace jsou asi tak připravený. Na 
této budově jsme měli také kdysi nedostatek a taky jsme museli vracet 5 procent, tenkrát to bylo 
90 tisíc. Kraj v té době musel vracet miliony a vrátil je, nepouštěl se do žádných soudů. 
Ing. Fňukalová P.: a když vrátíme peníze, tak se přece problém nevyřeší. Tak už to bude 
bezpečné? Vratka peněz přece nic neřeší. 
Starostka: je to přesně, jak říkáš. Vratkou se požadované „zvýšení bezpečnosti“ nevyřeší. 
Překládka chodníku by byla náročná a možná by to na konec bylo dražší. I když se mi to vůbec 
nelíbí, po zvážení všech pro a proti, jsem pro vratku peněz. Souhlasíte? 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se:  
Usnesení č. 8b/24 ZO: ZO schválilo vratku části dotace na vybudování chodníků v HB a DB.  
 
 
9. Žádosti 

a) Portimo-zajištění sociálních služeb rané péče v obci. Žádají 5.000, - Kč. Vloni dostali 
   10.000, - Kč. Do obce jezdí. Souhlasíte opět s 10.000, - Kč? 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9a/24 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost pro Portimo ve výši 10.000, -  
                                      Kč.  
 

b) schválení smlouvy pro Portimo 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/24 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 14/2024 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

c) včelaři 
Starostka: žádost včelaře V. Králička o příspěvek na organizaci výstavy k 121 výročí včelaření 
na Velkomeziříčsku. 
Večeřa L.: za mě nic, spíše bych podpořil místní včelaře 
Dostál J.: pro včelaře je hodně možností dotací, mohou jich využít. 
Starostka: souhlasíte s podporou výstavy k 121 výročí včelaření? 
Hlasování:  
Pro: 0    Proti: 11   Zdržel se: Ing. Fňukalová P. 
Usnesení č. 9c/24 ZO: ZO neschválilo poskytnutí příspěvku na organizaci výstavy k 121 
                                      výročí včelaření na Velkomeziříčsku, žadatel V. Králíček. 
 
 
 



 

d) sbírka pro Emičku 
Starostka: sbírka pro těžce nemocnou Emičku probíhá přes Donio a ještě oslovují adresně.  
Vala M.: takových případů jsou tisíce a vybrat komu přispět je těžké. Je mi dívenky líto, ale 
nepouštěl bych se do toho, to se potom budou žádosti hromadit a nebude to brát konce. 
Starostka: takže hlasujeme, že na sbírku nepřispějeme. 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9d/24 ZO: ZO schválilo neposkytnutí příspěvku pro Emičku. 
 
 
10. Různé 

a) Dotace Kabina 2024 
rekonstrukce sprch a toalet na kabinách, elektroinstalace napojení sprchy na solární panely. 
Komplet rekonstrukce. Sportovci si něco přispějí. Hlasujeme o souhlasu, že pokud dotaci 
dostaneme, tak bude rekonstrukci spolufinancovat? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10a/24 ZO: ZO schválilo použití finančních prostředků z rozpočtu obce na  

                dofinancování podílu na akci: „REKONSTRUKCE SPORTOVNÍHO  
                            ZÁZEMÍ FOTBALOVÉHO KLUBU V OBCI BORY KÚ: HORNÍ 

BORY [642479]“ v případě, že získá dotační podporu z programu NÁRODNÍ SPORTOVNÍ 
AGENTURY.  
 

b) Fotovoltaika na ČOV 
Místostarosta: FVE bude bez přetoků, vše spotřebuje ČOVka. ČOVka má spotřebu 52 MWh za 
rok, doba návratnosti je spočítaná přibližně na 6 let. Původně měl být výkon FVE 10 kWp + 
bateriové úložiště, potom byl proveden přepočet na 17 kWp + bateriové úložiště 15 kWh. Na 
konec se nejspíš podaří navýšit výkon FVE na 30 kWp + bateriové úložiště 30 kWh. Celkem 
bude instalováno 60 kusů panelů. Polovina panelů bude na střeše a druhá polovina bude v areálu 
ČOVky před čističkou na ocelových rampách. Spotřeba elektřiny bude stoupat, přibývají 
rodinné domy. Pokud toto odsouhlasíme, zpracovala by se žádost o dotaci. Dostali jste cenovou 
nabídku za vyřízení dotace od firmy BMV Profi, s.r.o. ve výši 65.000, - Kč bez DPH, Dotace 
bude přes 650 tis. Kč. Realizace by proběhla během zimy, nejpozději na jaře. Příští rok by byla 
v provozu. 

Starostka: souhlasíte s cenovou nabídkou? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10b/24 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku od firmy BMV Proti s.r.o. na zakázku 
                                        vyřízení dotace v programu: RES+3 na výstavbu FVE s nebo bez 
                                        AKU. 
 



 

c) Poldr 
Místostarosta: bude možnost získat podporu (dotaci) na protipovodňová opatření (suchý poldr). 
Celkové náklady jsou cca. 7mil. Kč. Stavba poldru je rozdělena na tři části, příprava území-
hrazena obcí. Samotný suchý poldr přibližná cena cca. 4.400.000, - Kč včetně DPH-způsobilé 
veškeré stavební náklady, poskytovaná podpora do výše 70 % cca. 3.000.000, - Kč. Úprava 
vodoteče-správce vodního toku Povodí Moravy, s. p. měl by hradit správce.   
Budeme se snažit celé údolí co nejvíce zachovat, stromy vykácíme na místě suchého poldru 
ostatní pouze nemocné nebo nějak poškozené. Stavební povolení je vyřízené. 
Březka J.: a potok se bude nadále zanášet? Nebo mu to pomůže? Byl bych pro to udělat už kvůli 
tomu potoku. 
Místostarosta: potoku to pomůže, neměl by se zanášet. Je to jediná možnost zabránit vodě, aby 
vtekla do obce. Suchý poldr by měl zastavit 50letou vodu a transformovat ji na 20letou, kterou 
dokáže koryto níže bezpečně odvádět. Velké množství srážek není každý rok, ale je potřeba 
postavit suchý poldr, aby ochránil před vodou část obce. 
Starostka: souhlasíte tedy s podáním žádosti o dotaci? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10c/24 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci na vybudování suchého poldru  
                                        v Horních Borech. 

 
 
d) vestibul ZŠ 

Starostka: střecha nad vestibulem školy – pan ředitel zjistil, že střechou protéká a kape z ní 
voda přes jedno světlo dovnitř do budovy. Byl se tam podívat Jirka Vaněk, ze střechy byl 
sundán veškerý kačírek (asi 8 m3). Je to havarijní stav. Musí se zjistit, kde to zatíká. Oslovili 
jsme několik firem, nemají letos čas to opravit. Musíme to teď nechat zalátovat tak, aby to 
vydrželo do dalšího sucha příští rok, kdy to někdo opraví. Je to 21 let starý, příští rok by asi 
měla proběhnout komplet oprava střechy nad vestibulem. 
 
 

e) VU3V 
Starostka: byla za mnou paní xxx jako vyslankyně studentů VU3V, s tím, že obec kdysi 
proplácela místním účastníkům VU3V část školného, tak zdali by se to mohlo obnovit. 
Souhlasíte? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10e/24 ZO: ZO schválilo proplacení ½ školného VU3V pro účastníky, kteří jsou 
                                        občany Borů. 

 
 
 

 



 

f) souhlas a odměna za vedení VU3V 
Starostka: při této příležitosti navrhuji vyplácet odměnu Mgr. Evě Jahodové, která univerzitu 
už roky vede a dělá to zcela zdarma. Zařadila bych ji mezi dohodáře. Souhlasíte? 
Ing. Pipek J.: při hodinách VU3V panuje skvělá, pohodová atmosféra. Uvaří si kávičky, čaj, 
někdo donese buchtu, mají tady takovou pohodu. Je to takové pěkné setkání. A Eva to dělá 
s nadšením. 
Vala M.: a máš jakou představu, kolik by to mělo být? 
Starostka: xxx za pololetí? Souhlasíte? Nejprve musí odsouhlasit, že člen ZO může vykonávat 
činnost na dohodu pro obec. Souhlasíte? 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10f/24 ZO: ZO schválilo uzavření dohody s Mgr. Evou Jahodovou za vedení  
                                       VU3V. 
 

g) odměna 
Starostka: a nyní souhlasíte s odměnou pro Mgr. Jahodovou ve výši xxx, - Kč? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10g/24 ZO: ZO schválilo odměnu ve výši xxx, - Kč pro Mgr. Evu Jahodovou za 
                                        vedení VU3V. 
  

h) rozsvěcení stromečku 
Starostka: rozsvěcení stromečku proběhne 30.11.2024 a potom 7.12.2024 koncert. Do příště se 
rozhodněte, kdo s čím pomůžete, je potřeba více lidí. 
 
 

i) Stuha-celorepubliková soutěž 
Starostka: přijede celorepubliková komise ve středu 11. září. Prezentace bude od 9.00 do 11.00.  
Program máme připravený s dalšími nápady přišel Pavel Kříž, jestli máte další, sem s nimi. 
Budeme se snažit za dvě hodiny ukázat, co nejvíce.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

11. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 21.30 hodin 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Mgr. Pavel Zikmund   ________________________________ 
 
Josef Březka     ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


